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Nr OR-BR.0002.27.2021 

PROTOKOL Nr XXVII/2021 

z dwudziestej siOdmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy odbytej 
w dniu 30 czenvca 2021 r. w godzinach 15,00 -19,20 

w sa Ii posiedzen w Urz~dzie Gminy i Miasta Kozieglowy. 

Uchwaly podjt;te na sesji: 

I. Nr 235/XXVIII2021 w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok. 

2. Nr 236/XXVII/2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 237/XXVIII2021 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza. 

4. Nr 238/XXVII/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok. 

5. Nr 239/XXVIII2021 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi GiM Kozieglowy 

za 2020 rok. 

6. Nr 240IXXVIII2021 w sprawie nabycia nieruchomosci w Postt;pie w drodze darowizny. 

7. Nr 241/XXV1II2021 w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach - Rosochacz. 

8. Nr 242/XXV1II2021 w sprawie zamiany udzialu w prawie wlasnosci w Myslowie. 

9. Nr 243/XXV1II2021 w sprawie przyjt;cia programu opieki nad zwierzt;tami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz'!t na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 

rok. 

10. Nr 244/XXV1II2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 

w miej scowosci Kozieglowy. 

II. Nr 2451XXVII/2021 w sprawie uchwalenia mleJ scowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miej scowosci Kozieglowy ( Wylqgi) . 

12. Nr 246/XXV1I/2021 w sprawie uchwalenia mleJscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miej scowosci Koziegl6wki . 

13. Nr 247/XXV1II2021 w sprawie uchwalenia mleJscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Stara Huta . 
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14. Nr 248/XXVII/2021 w sprawle lIchwalenia mleJscowego planll zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentll obszaru polozonego 
w miejscowosci Wojslawice. 

15. Nr 249/XXVII/2021 w sprawle przystl1pienia do sporzl1dzenia nlleJscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i M iasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Rzenisz6w. 

16. Nr 250/XXVHl2021 w sprawie wzoru wniosku i deklaracji w sprawie przyznania dodatku 
mieszkaniowego. 

Podjyte uchwaly wraz z raportami z przeprowadzonych glosowan stanowi'l zall1czniki 
od nr I do nr 16 do protokolu. 

Obrady sesji i byly transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyla Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy 

Pani Joanna Kolodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Radnych obecnych na sesj i: 

- od punktu I do punktu 8 porzl1dku obrad 14 obecnych, nieobecny Pan Tomasz Lebiocki 

- od punktu 9 do punktu 25 porz'ldku obrad 13 obecnych, nieobecni: Pan Tomasz Leobiocki. 
Pani GraZyna Sitek 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

Prezes Stowarzyszenia Partnerstwa P61nocnej Jury Pan Jerzy Motloch 

Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Slyczka 

Skarbnik Gminy i Miasta Pani Jadwiga Matyja 

Sekretarz Gminy i Miasta Pan Krzysztof Bl1k 

Radca Prawny Urzydu GiM Pan Slawomira Kania 

kierownicy jednostek organizacyjnych oraz pracownicy Urzydu Gminy i Miasta KoziegJowy: 

Pani Agnieszka Klys, Pan Zbigniew Polak, Pan Przemyslaw Kolodziejczyk, Pani Bozena 

Kolasa, Pan Grzegorz Chwist 

Porzlldek obrad podany w zawiadomieniu 0 Sesji : 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porzl1dku obrad. 
3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesj i. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglov.'Y na 2021 r. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Raport 0 stanie Gminy: 

I) przedstawienie raportu 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2020, 
2) debata nad raportem, 
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3) podj~cie uchwal y w sprawle wotUI11 zaufania dla Burmistrza Gl11iny i Miasta 
Kozieglowy. 

8. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu Gl11iny i Miasta Kozieglowy za 2020 
rok oraz podj ~c i e uchwaly w sprawie absolutoriul11: 
I) przedstawienie sprawozdania Burmi strza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie abso lutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku KOl11i sj i Rewizyjnej w sprawle 

absolutorium , 
5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu wniosku w sprawle 

absolutorium, 
6) dyskusja, 
7) podj~cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 r. 
8) podj~cie uchwaly w sprawie absolutoriul11 dla Burmistrza za 2020 rok. 

9. Podj~cie uchwaly w sprawie nabycia nieruchol11osci w Post" pie w drodze darowizny. 
I O. Podj~c i e uchwaly w sprawie nabycia nieruchol11osci w Kozieglowach ( Rosochacz) . 
II. Podj~ci e uchwaly w sprawie zal11iany udzialu w prawie wlasnosci w Myslowie. 
12 . Podjycie uchwaly w sprawie przyj"cia programu opieki nad zwierz"tal11i bezdol11nymi 

oraz zapobiegania bezdol11nosci zwierz~t na terenie Gl11iny i Miasta Kozieglowy na 2021 
rok. 

13. Podj<;cie uchwaly w sprawie uchwalenia l11iejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gl11iny i Miasta Kozieglowy dla tragl11entu obszaru polozonego 
w l11iej scowosc i Kozieglowy . 

14. Podj"c ie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gl11iny i Miasta Kozieglowy dla fragl11entu obszaru polozonego 
w l11i ej scowosci Kozieglowy ( Wyl'lgi) . 

15. Podj"cie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gl11iny i Miasta Kozieglowy dla fragl11entu obszaru polozonego 
w l11iej scowosc i Kozieglowki . 

16. Podj"cie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzellnego Gl11iny i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozollego 
w miej scowosci Stara Huta . 

17. Podj"cie uchwaly w sprawie uchwalenia miej scowego planu zagospodarowania 
przestrzellnego Gl11iny i Miasta Kozieglowy dla fragl11entu obszaru polozonego 
w l11i ej scowosci Woj slawice . 

18 . Podj~cie uchwaly w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia l11iejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragl11entu obszaru 
polozonego w miejscowosci Rzeniszow. 

19. Sprawozdanie roczne z dzialalnosci Gminno-Miej~kiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za 2020 rok. 

20. Inforl11acja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie l11i"dzysesyjnym. 
21. Inforl11acja Przewodnicz'lcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejl11owanych 

w okresie mi"dzysesyj nym. 
22. Interpelacje i zapytania radnych. 
23 . Wolne wnioski i informacje. 
24. ZakOl1czenie obrad 27 Sesji. 

Porz'ldek obrad stanowi zal'lcznik nr 17 do protokolu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicz'lca Rady Gminy i Miasta Kozieglowy Pani Joanna Kolodziejczyk dokonala 

otwarcia sesji, powitala przybylych na sesjy radnych, zaproszonego goscia Prezesa 
Stowarzyszenia Partnerstwa P6lnocnej Jury Pana Jerzego Motlocha, Pan a Burmistrza, 

kierownik6w jednostek organizacyjnych, pracownik6w Urzydu Gminy i Miasta Kozieglowy 

oraz Panie i Pan6w Soltys6w, kt6rzy ze wzglydu na pandemiy uczestnicz'l w sesji zdan ie 

w Osrodku Kultury w Kozieglowach. 

Pani Przewodnicz'lca Rady podziykowala Panu Jerzemu Motlochowi za wspolpracy i pomoc 

w realizowanych inwestycjach w Gminie i Miescie Kozieglowy, zwlaszcza gdy pelnil funkcjy 

Dyrektora Wydzialu Teren6w Wiejskich w Urzydzie Marszalkowskim. Nastypnie odczytala li st 

gratulacyjny z okazji jubileuszu 15 lecia Stowarzyszenia Partnerstwa P6lnocnej Jury. 

Pani Przewodnicz'lca Rady wraz z Panem Burmistrzem na ryce Pana Prezesa, dla wszystkich 

wp6lpracownik6w i poprzednik6w, wryczyli Prezesowi Stowarzyszenia Panu Jerzemu 

Motlochowi list gratulacyjny oraz pami'ltkowy obraz z drewna osikowego. Podziykowali 

za wsparcie i pomoc w realizacji wielu zadml i inwestycji , kt6rych partnerem bylo 

stowarzyszenie. 

Pan Jerzy Motloch podkreslil , ze jest wzruszony tak cieplym przyjyciem. Z Kozieglowami 

wsp6lpracuje od lat, obecnie jako Prezes Stowarzyszenia Partnerstwa P6lnocnej Jury, kt6re 

swoim zasiygiem obejmuje dziewiyc Gmin. Najwiyksz'l Gminq w stowarzyszeniu , terytorialnie 

oraz pod wzglydem ludnosci jest Gmina Kozieglowy, a to zobowiqzuje Stowarzyszenie do tego, 

aby starac siy jak najwiycej pracowac i pomagac . 

W tej chwili Stowarzyszenie Zwif)zek Gmin Jurajsk ich ma budzet na poziomie okolo 3.600.000 

euro, z czego prawie 3 000.000 euro przeznaczone jest dla 9 gmin naszego partnerstwa 

na r6znego rodzaju inwestycje dla gmin oraz przedsiybiorc6w . Generalnie celem jest, by mocno 

wspierac przedsit;biorczosc poprzez zakladanie nowych dzialalnosci i pomoc w rozwoju 

dotychczasowych. Na ten rok otrzymali dodatkowf) alokacjy w wysokosci 585.000 euro i sf)dzi, 

ze te srodki na poczf)tku przyszlego roku bydf) uruchomione. Przeznaczajf) kwoty 1.600.000 zl 

na podejmowanie dzialalnosci gospodarczej. Te osoby, kt6re bt;dq chcialy uruchomic dzialalnosc 

gospodarczf) mog,! aplikowac 0 premiy w wysokosci 80.000 zl na rMnego rodzaju zakupy 

urZ')dzen niezbydnych do utworzenia dzialalnosci gospodarczej. Decyzjf) Zarz'!du podniesiono 

premiy z kwoty 60.000 zl na 80.000 zl. 
Podziykowal za wsp6lpracy i owocnf) pracy w Stowarzyszeniu czlonkini Stowarzyszenia Pani 

Bozenie Kolasa, Pani Justynie Blonskiej , Panu Burmistrzowi oraz Panu Leonardowi Jagoda. 

Nastypnie poinformowal, ze z kwoty 2.600.000 zl 900.000 zl przeznaczone jest dla 9 gmin 

Stowarzyszenia - po 100.000 zl dla kazdej na projekty w zakresie infrastruktury. Planujq kWOly 

103.000 zl na operacjy wlasn,! zwi,!zan'l z ekologi'l. Filarami w przyszlej strategii rozwoju 

Sf) zadania z zakresu: ekologii , cyfryzacji oraz uslugi spoleczne. 

Nastypnie Pan Jerzy Motloch przedstawil w formie prezentacji inicjatywy i dzialania 

podejmowane przez Stowarzyszenie na przestrzeni ostatnich lat (prezentacja stano wi zalf)cznik 

nr 18 do protokolu). Po zakOIlczeniu prezentacji Pan Prezes Stowarzyszenia podziykowal 

za zaproszenie i poswiycon'l uwagt;. 
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Pan Burmistrz poinformowal, te 15 lat temu Gmina i Miasto Kozieglowy wraz z osmioma 

pozostalymi gl11inami, 0 kt6rych wspomnial Pan Prezes , przy wsparciu przedsiybiorc6w. 

organizacji pozarzljdowyc h i stowarzyszen, podj t; la wyzwanie i utworzono grupt; inicjatywnlj, 

a nastt;pnie Stowarzyszenie. Mija 15 lat dzialalnosci Stowarzyszenia PP J , Pan Prezes dokonal 

podsumowania dzialalnosci i dokonanych przedsit;wzit;c, kt6rych na przestrzenia tych 15 lat 

bylo wiele, powstaly rady programowe i strategie. Podzit;kowal Panu Dyrektorowi i wszystkil11 

poprzednikom, wszystkim poprzednim radom na czele z Paniq Palarz, kt6ra wziyla na siebie 

cit;tar pierwszej strategii i progral116w pOl11ocowych. Obecny Pan Prezes Stowarzyszenia 

r6wniet dzialal w6wczas w tYI11 obszarze, zarzl)dza l srodkal11i bt;dljc Dyrektorem Wydzialu 

Teren6w Wiejsk ich w Urz,dzie Marszalkowskim, a obecnie kontynuuje dzialalnosc jako Prezes 

Stowarzyszenia. 

Pan Burmistrz podzit;kowal l11ieszkancom Gminy i Miasta Kozieglowy, organi zacjom 

i stowarzyszeniom oraz innym podmiotom, kt6re braly udzial od samego poczljtku at po dzien 

dzisiejszy. Mysli , t e aktywne dzialania bt;dlj kontynuowane. W imieniu mieszkallc6w Gminy 

i Miasta Kozieglowy podziykowal za dotychczasowlj wsp6lpraccy i zyczy l, by Stowarzyszenie 

w dal szym ciljgu sicy rozwijalo i srodki przekazywane byly beneficjentom. 

Pan Leonard Jagoda poinformowal , ze jest czlonkiel11 stowarzyszenia od samego pocZl)tku , 

uczestniczy w sprawdzaniu wniosk6w, przy kt6rym obowiljzuj'l sc isle procedury. Srodki 

finansowe PPJ , ale i r6wniet aktywnosc mieszk3l1c6w spowodowaly, ze Jura zmienia sit; na 

lepsze i efekt wizualny jest widoczny. 

Pani Przewodniczljca Rady podzicykowala Panu Prezesowi za przybycie i dokonanlj prezentacj cy. 

Nastcy pnie oglosila 5 minutowlj przerwcy w obradach. 

Ad. pkt 2 

Po przerwie w obradach Pani Przewodniczljca poinformowala, ze zgodnie z listlj 

obecnosci w sesj i uczestniczy 14 radnych. 

Stwierdzila , ze sesja jest prawomocna. 

Listy obecnosci Radnych i Soltys6w stanowilj zalqczniki nr 19.20 do protokolu. 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk zaproponowala rozszerzenie porzqdku 

obrad biezljcej sesj i 0 podjycie uchwaly w sprawie wzoru wniosku i deklaracj i w sprawie 

przyznania dodatku mieszkaniowego, kt6ry byl ol11awiany na wsp61nym posiedzeniu Komisj i 

w dniu 28 czerwca br. 

Zaproponowala rozpatrzenie projektu wyzej wy mienionej uchwaly jako punktu 19 porz'ldku 

obrad i przesunicycie pozostalych. 

Zapytala czy Radni b,dq zg laszac wnioski w sprawie porz'ldku obrad sesji. Wniosk6w 

nie zglaszano, przystqpiono wi,c do glosowania nad porZl)dkiem obrad. 

Porzqdek obrad Sesji wraz z zaproponowanlj zmianq zostal przyjcyty 14 "za" ( jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stanowi zalljcznik nr 21 do protokolu. 
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Vchwalony porzadek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocnosci. 
2. Przedstawienie porz'ldku obrad. 
3. Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji. 
4. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosk6w. 
5. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 r. 
6. Podjycie uchwaly w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
7. Raport 0 stanie Gminy: 

I) przedstawienie raportu 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za rok 2020, 
2) debata nad raportem, 
3) podjycie uchwaly w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta 

Kozieglowy. 
S. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2020 

rok oraz podjycie uchwaly w sprawie absolutorium: 
I) przedstawienie sprawozdania Burmistrza, 
2) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie sprawozdania , 
3) opinia Komisji Rewizyjnej Rady GiM 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu oraz 

wniosek w sprawie absolutorium , 
4) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 0 wniosku Komisji Rewizyjnej 

w sprawie absolutorium , 
5) opinia komisji Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetu i wniosku w sprawle 

absolutorium, 
6) dyskusja, 
7) podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 r. 
S) podjycie uchwaly w sprawie absolutorium dla Burmistrza za 2020 rok. 

9. Podjycie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w Postypie w drodze darowizny. 
10. Podjycie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci w Kozieglowach ( Rosochacz). 
II. Podjycie uchwaly w sprawie zamiany udzialu w prawie wlasnosci w Myslowie. 
12. Podjycie uchwaly w sprawie przyjycia programu opieki nad zwierzytami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomnosci zwierz'lt na terenie Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 
rok. 

13. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Kozieglowy . 

14. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Kozieglowy ( Wyl'lgi) . 

15. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Koziegl6wki . 

16. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Stara Huta . 

17. Podjycie uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 
w miejscowosci Wojslawice . 

IS. Podjycie uchwaly w sprawie przyst'lpienia do sporz'ldzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Rzenisz6w. 
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19. Podj<;cie uchwaly w sprawie wzoru wniosku i deklaracji w sprawie przyznania dodatku 
mieszkaniowego. 

20. Sprawozdanie roczne z dzialalnosci Gminno-Miejskiego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Kozieglowach za 2020 rok. 

21. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z dzialalnosci w okresie mierdzysesyjnym. 
22. Infomlacja Przewodniczqcej Rady Gminy i Miasta 0 dzialaniach podejmowanych 

w okresie mierdzysesyjnym. 
23. Interpelacje i zapytania radnych. 
24. Wolne wnioski i informacje. 
25. Zakonczenie obrad 27 Sesji. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze protok61 

z poprzedniej sesji wywieszony byl na tablicy ogloszen i byl do wglqdu w Biurze Rady , kazdy 

mial mozliwose zapoznania sier z nimi. Zapytala czy Radni berdq zglaszali wnioski lub uwagi 

do protokolu. Uwag nie zglaszano. 

Pani Przewodniczqca zaproponowala przystqpienie do glosowania nad przyjerciem protokolu. 

Protok61 z poprzedniej sesji , kt6ra odbyla sier w dniu 20 l11aja 2021 roku zostal przyjerty 

14 glosal11i "za" (jednoglosnie). 

Raport z przeprowadzonego glosowania stano wi zalqcznik nr 22 do protokolu. 

Ad. pkt 4 

Rada Gl11iny i Miasta Kozieglowy jednoglosnie powolala Komisjer Uchwal 

i Wniosk6w w skladzie 

I. Pan Czeslaw Chwist 

2. Pan Andrzej Okularczyk 

3. Pan Marcin Berdkowski 

Raport z przeprowadzonego zglosowania stano wi zalqcznik nr 23 do protokolu. 

Ad. pkt 5 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawie zl11ian w budzecie Gminy 

i Miasta Kozieglowy na 2021 rok (zalqcznik nr 24 do protokolu). 

W dyskusji nad projektem uchwaly zabierali glos: 

- Radny Pan Antoni Bielecki poinformowal, ze w lutym br. na wsp61nym posiedzeniu Komisji 
ustalono, ze w biezqcym roku nie b<;dq mialy miejsca zadne zakupy samochod6w dla OSP, 

a w zmianach w budzecie jest zaproponowana kwota 300.000 zl. Ponadto do tej pory nie odbylo 

sier spotkanie z M-G Zarzqdem OSP, 0 kt6re wnioskowal Radny Pan Kubalski , a mial bye 

przedstawiony plan obejmujqcy potrzeby zakupowe na dalszq dzialalnose; 

- Pan Burmistrz wyjasnil , ze z tego co wie, bylo to tylko zawnioskowanie 0 dofinansowanie 

z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i 0 tym rozmawiano. Natol11iast plan 

zakupowy, jezeli chodzi 0 jednostki bojowe, dawno byl ustalony i samorzqd Gminy i Miasta 

Kozieglowy doskonale wie - na 5 lat w kt6rym roku jaka jednostka wchodzilaby w podzial 

srodk6w i wnioski , kt6re skladaly jednostki na tyl11 podziale byly oparte. Przypomnial, 

ze w poprzednich latach naszej kadencji jednostka OSP w Starej Hucie otrzymala 
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dofinansowanie. W roku ubieglym jednostki Koziegl6wki i Mysl6w ustalily kolejnosc 

wnioskowania i tak zostalo to na poprzedni i obecny rok przyznane. W kolejnym roku byla 

zawnioskowana jednostka OSP Winowno. I to jest koniec plan6w zakupowyeh. Natomiast jezeli 

ehodzi 0 remonty , sq to wnioski pi sane kazdorazowo przez poszczeg61ne jednostki i oceniane 

na Komisji Spoleeznej i komisjach problemowyeh. Stqd uwaza ,ze nie nalezy mieszac zakup6w 

samoehod6w z biezqcym zarzqdem. Wnioski w sprawie zakupu samoehod6w byly wypracowane 

na pocz~tku kadeneji i przekazywane od samego pocz~tku. Zarz~d Miejsko -Gminny OSP 

posiada plany, ale ze wzglydu na pandemiy planowane spotkania zostaly zawieszone. 

Ma nadziejy ze wkr6tee bydzie mozna zebrania zorganizowae. Pros iI , by kontynuowae tq dobr~ 

woly dotaeji z przeznaezeniem na zakup nowyeh samoehod6w bojowyeh, tym bardziej 

ze dofinansowanie z budzetu Gminy wynosi oketo 38% wartosei pojazdu, a dofinansowanie 

w kwocie 500.000 zl jest pozyskane z budzetu panstwa, Urzydu Marszalkowskiego i Wojewody. 

Sukcesem jest to, ze zawsze rok roeznie samorz~d i jednostki podlegle Gminie otrzymuje 

promesy na zakup nowyeh samochod6w pozarniezyeh. I to nie jest nie nowego , nie jest 

to informaeja , 0 kt6rej by Radni od kilku lat nie wiedzieli ; 

- Radny Pan Michal Kubalski przypomnial , ze byl inicjatorem wniosku odnosnie potrzeb 

jednostek OSP. Wiemy, ze potrzeby inwestyeyjne s~ duze i chce sprostowac - jestesmy 

informowani 0 tym jaki byl plan zakupu tyeh pojazd6w, ale plan nie byl skonsultowany z Radq, 

bylo to na zasadzie luznego poinformowania Rady, nie zostalismy oficjalnie poinformowani 

o tym. Rozumie potrzeby rozwojowe i inwestycyjne. cieszymy siy z r6Znych zr6del 

dofinansowania, aczkolwiek mamy dostosowae inwestycje do potrzeb , a przede wszystkim 

aspiraeji jednostek OSP. Nie wie ezy wszystkie jednostki wymagajq tak duzych naklad6w 

inwestyeyjnych, bo aspirujq np. do KSRG. Jako samorz~d powinnismy bye informowani 

o takieh rzeczaeh. Poza zakupem, 0 kt6rym Pan Burmistrz informowal , ze jest jakis plan 

nie zatwierdzony przez samorz'ld, oficjalnie to nie padlo i nie wie nie; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze taki projekt i taki plan ustalany byl na tej Sali na Zarz~dzie M-G 

OSP i przekazany do realizaeji i skuteeznie rok roeznie ta Rada Gminy kazdorazowo 

podejmowala uehwaly 0 przyznaniu srodk6w finansowyeh dla tych wymienionych jednostek. 

Uwaza, ze powinnismy to kontynuowac . Wnioski byly wypraeowane Zrzez Zarzqd M-G OSP; 

- Pan Michal Kubalski stwierdzil, ze jezeli taki wniosek byl i taki protok61 zostal sporzqdzony 

i przekazany samorzqdowi , to prosil 0 wskazanie w kt6rym miesiqcu to bylo i na kt6rym 

wsp61nym posiedzeniu Komisji bylo to poruszane, bo nie przypomina sobie tego; 

- Radna Pani Monika Skrobarczyk wyjasnila, ze oketo rok temu tutaj odbylo siy spotkanie OSP 

Mysl6w i OSP Koziegl6wki, na kt6rym Panowie Prezesi tych jednostek doszli do porozumienia , 
ze w pierwszej kolejnosci samoch6d otrzymuje jednostka OSP Mysl6w, a w drugicj kolejnosei 

samoch6d Illa otrzymae jednostka OSP Koziegl6wki. Odnosi siy wiyc do tego zobowiqzania, 
kt6re w6wczas padlo. Ta sytuacja byla nakreslana, ze wlasnie Koziegl6wki zrezygnowaly 

z salllochodu w tym roku, w kt6rym samoch6d przydzielono do Myslowa, a w kolejnym 

rozdaniu Koziegl6wki b~dq pretendowaly ; 
- Pan Michal Kubalski podkreslil , ze rozulllie wyjasnienia, ale nie przypomina sobie oficjalnego 

protokolu z tego i jesli takie potrzeby zostaly zdefiniowane, to dziwi siy, ze nie zostaly 

zabezpieczone srodki na etapie kreacji budzetu. Podkreslil, ze eheielibyslllY wspierac jednostki , 

ale musimy wiedziec kiedy i w jakiej kwoeie; 

- Pan Burlllistrz wyjasnil, ze zakladamy zalozenia okolobudzetowe na realne srodki, kt6re 

posiadalllY i na kt6re lllalllY wplyw. Kazdy wniosek , kt6ry sklada Gmina i Miasto obarezony 
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jest niepewnosciq i zabezpieczanie srodk6w finansowych na poczqtku roku przed uzyskaniem 

pewnosci , ze srodki zostanq pozyskane, jest zamrazaniem i blokowaniem srodk6w 

inwestycyjnych. Uwaza, ze latwiej ewentualnie podejmowae takie dzialania w trakc ie roku, 

majqc mozliwose aplikowanie 0 srodki zewnertrzne i tak kazdorazowo czynimy. W kolejnym 

punkcie obrad przedstawi sprawozdanie z wykonania budzetu za rok poprzedni , gdzie okolo 

36% srodk6w zewnertrznych udalo sier w ciqgu roku wprowadzic w srodki biez')ce lub 
inwestycyjne , ana poczqtku roku nie myslelismy nawet, ze takie srodki berdq do wykorzystania. 

Dlatego tez prosi Rady, by przeglosowae to wsparcie dotacji dla OSP Koziegl6wki jako cos, 

co wiqze sier z dobrym dzialan iem samorzqdu Gminy i Miasta. Jest to wniosek, kt6ry 
przyjmowany byl i akceptowany w poprzednich latach; 

- Pani Przewodnicz')ca Rady stwierdzila, ze moze nie doszloby do takich sytuacji gdyby 

rzeczywiscie na wsp61nych posiedzeniach Komisji bylo wszystko dokladnie wyjasnione. 

Rozumie , ze w zalozeniach okolobudzetowych moze nie bye takich srodk6w . Jednak 

w momencie kiedy dostajemy sygnal ze mamy dofinansowanie, to Rada powinna zadecydowae 

czy nas na to stae i to powinien bye wniosek na przyszlose. Przypomina sobie rozmowy, 0 kt6rej 

wspomnial Radny Pan Kubalski, ze mielismy siy spotkae z Zarz'ldem OSP i ustalie konkretne 

kwoty dla jednostek OSP. Musimy sier zastanowie czy stae nas na to , by czynie takie zakupy 

inwestycyjne. Gdyby w porer bylo powiedziane czy w naszym budzecie mamy pieni'ldze, 

sytuacja wygl')dalaby inaczej. PodkreSlila, ze to nie straze decydujq 0 tym co mamy kupowae . 

W tej chwili , skoro srodki na zakup samochodu zostaly przyznane, to jak mozemy siy wycofae, 

stoimy przed faktem dokonanym. PodkreSlila ,ze w poniedzialek na wsp61nym posiedzeniu 

Komisji dyskutowano nad tym i nikt nie zabral glosu. Jezeli np. chodzi 0 wniosek OSP 

z Koziegl6w, to Radny Pan Bielecki nigdy nie byl przeciwny, chociaz samoch6d ten stal wiele 

lat i procedura zwi,)zana z jego zakupem i przeksztalceniem wiqze sier z kwot'l ponad 300.000 zl. 

Na temat tego samochodu Pan Radny nie zabral glosu , bo nalezy sier, wierc pyta jaka jest roznica 
mierdzy Kozieglowami a Koziegl6wkami ; 

- Radny Pan Antoni Bielecki nadmienil , ze samoch6d w OSP Kozieglowy to jest zaszlose 

z poprzedniej kadencji. Ponadto na wsp61nym posiedzeniu Komisji w poniedzialek m6wil 

co z dotacjami dla OSP, bo w lutym br. sam a Pani Przewodnicz'lca m6wila, ze ze wzglerdu 
{ na trudn'l sytuacjer w budzecie dobrze by bylo wstrzymae takie dotacje; 

- Pani Przewodnicz,)ca wyjasnila, ze tak bylo i wnioski padly, ze na samochody nas stae 

i kupujemy samoch6d, a w nastypnym roku dla Winowna. Ponadto doszly j'l sluchy , ze juz 

mamy w kolejnym roku Gniazd6w. Nasza kadencja wystarczy, aby tym jednostkom, kt6re nie 

majq samochodu, te samochody zakupic. Jezeli kupujemy samoch6d dla danej jednostki, to jest 
uklon w stroner OSP . To sq wystarczajqce srodki ze kupujemy samoch6d i utrzymujemy 

gotowose bojowq, bo na tyle jest nas stae. Nie wyrozniajmy nikogo, bo jezeli np. dana jednostka 

w ciqgu roku sklada 3-4 wnioski bo ma dotacjy, to r6wniez nie terdy droga. 

- Radny Pan Michal Kubalski podkreslil , ze nie ma nic przeciwko jakiejkolwiek jednostce. 

Uwaza, ze to sluzy mimo wszystko, bez wzglerdu na to gdzie pieni'ldze Sq alokowane, 
wsp61nemu dobru i bezpieczellstwu, bo strazacy ochotniczo wspierajq i powinni pracowae na jak 

najlepszym sprzercie. Jedyne 0 co chodzi, to to przedstawienie tego planu, kt6ry powinien bye 

przedstawiony , a nie kolejny raz jestesmy stawiani przed faktem dokonanym. W poniedzialek 

na wsp61nym posiedzeniu m6wil, ze bez tego planu nie powinnismy takich wniosk6w 
akceptowae; 
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- Radny Pan Leonard Jagoda przedstawil swoje spostrzezenia odnoscie straZy, a mianowicie: 

Strategia rozwoju ochotniczych strazy pozarnych poddawana jest krytyce, byl jego wniosek 
dawno temu, zeby stworzyc w Radzie swoj'l strategi~ rozwoju strazy. Jesli tam ten projekt nam 

siy nie podoba, mamy swoj i tez go poddamy jako projekt konkurencyjny. Z naszej strony nikt 

takiego projektu nigdy nie przedstawil. Oruga sprawa jest taka .ze mamy klasyczny przyklad, 

ze mamy pieni'ldze z zewn'ltrz , do ktorych trzeba dolozyc. Mamy cos do wydania, ale mamy tez 
do straccnia gdybysmy nie wydali. Wracaj'lc do pierwszego zagadnienia, ezy wszystkie straze s'l 

rowne - uwaza, ze nie . Trzeba w takim planie jak'ls hierarchi<; i odpowiedzialnosc zachowac 

i posiadae ku temu srodki. To jest ci'lgle do zrobienia i Rada moze w tym wzi'lC udzial. 

Natomiast odnosnie zarz'ldzania caloscilj jednostek OSP, to gdybysmy mieli przejl1lowae roly 

do zarz'ldzania, to nie za bardzo siy kwalifikuje - czy my to zrobimy lepiej ? To tezjest ryzyko 

im b<;dziemy gl<;biej ingerowac w te wszystkie sprawy, poniewaz po tamtej stronie tez s'l rozne 
kwestie; 

- Pani Przewodnicz'lca Rady podkreslila , ze nie mozel1lY czegos takiego stworzyc z tego 

wzgl<;du, ze slj to stowarzyszenia. Nie mozemy ingerowac w stowarzyszenie, ktore ma swoj 

statut i wybrany zarz'ld. Proponuje, by na rok przyszly ustalie sztywny budzet, jezeli chodzi 

o jednostki OSP, stowarzyszenia czy Orkiestr<; - wyznaczyc kwot<; np. 500 tys. czy 700 tys. zl 

w ci'lgu roku i trzymac siy sztywno ustalen. Nie mozemy wyjse poza ramy budzetu, dzialamy 

w tym kontekscie i ani zlotowki wi<;cej. Taka jest jej propozycja i jezeli Rada to przyjmie, 

b<;dziemy tak realizowae; 

- Pan Burmistrz podkrdlil , ze wszystkie srodki jakie przekazuje sal1lorz'ld na dzialalnose 

statutowlj jednostek OSP sluz,,! bezpieczenstwu publicznemu i ochronie przeciwpozarowej, 
zarowno w gotowosci bajowej jak i utrzymaniu budynkow, zakupu sprz<;tu i modernizacji. 

Uwaza, ze wszystkie jednostki powinny bye traktowane, przynajmniej jesli chodzi 0 pewne 

zasady , jednakowo. Kazda jednostka ma osobowose prawnlj i pewien potencjal - zarowno 

ludzki , sprZytowy jak i materialny. Prosi l, by spojrzec 10 - 15 lat wsteczjakie posiadali budynki 

czy wyposazenie. Samorzqd co rocznie poprawiaj'lc infrastruktllr<;, zarowno blldynkow jak 

i wyposazenia, modernizacji i lItrzymanie gotowosci bojowej daje gwarancj<; rozwojll tym 

jednostkom , ale przede wszystkim poczucie bezpieczenstwa dla mieszkallcow Gminy i Miasta 

Kozieglowy. Naszym zadaniem jest lItrzymanie gotowosci bojowej zapewnienie 

bezpieczellstwa . Najlepiej byloby gdyby te samochody nigdy nie wyjezdzaly do pozarow 
czy wypadkow, niemniej jednak mamy misjy i obowiljzek aby to bezpieczenstwo publiczne bylo 

na coraz lepszym poziomie i bylo coraz lepiej doposazone. Radni reprezentuj'l okr<;gi wyborcze 

miejscowosci , remizy sami wnioskowali 0 okreslone srodki na remont, modernizacj<; 
i inwestycje. Przerzucanie sit;: wzajel1lne argumenlami , ze lej jednoslce lrzeba, a innej nie trzeba, 

jest niewlasciwe. Uwaza, ze kazda jednostka powinna zaslugiwac na peine traktowanie przez 

samorz'ld. Do tej pory doskonale wspolpracowalismy w zakresie gotowosci bojowej i nigdy 

samorz'ld Gminy i Miasta nie odmowil jakiejkolwiek jednostce wsparcia. Prosil 0 przyj<;c ie 

propozycji dofinansowania samochodll. Jezeli Pani Przewodniczljca Rady pozwoli , w miesi'lcu 

sierpniu br. zorganizuje spotkanie z Zarzljdem Gminnym Strazy aby rzeczywiscie przeci'lc 

jakiekolwiek wljtpliwosci. Nadmienil, ze w Zarz'ldzie Gminnym OSP jest jeszcze wiykszy 

podzial , jezeli chodzi 0 wypracowanie wnioskow, ktore moglyby bye poddane ocenie przez 
Rady Gminy i Miasta; 
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- Radny Pan Marcin Bydkowski poinformowal, ze poplera calkowicie stanowisko Pana 

Bunnistrza w zakresie zakup6w inwestycyjnych. Jednostka OSP Stara Huta otrzymala samoch6d 

ze sprzytem i nie jest to sprzyt bezczynny. Jednostka jest gotowa do ratowania mienia, zycia 

i zdrowia ludzkiego. Sij to rzeczywiscie bardzo drogie rzeczy, ale bardzo potrzebne, bo w chwili 

zagrozenia pomogij; 

- Radna Pani Monika Skrobarczyk podkrdlila, ze jezeli Rada GiM pozytywnie przeglosuje 

zakup pojazdu dla OSP Koziegl6wki, zywi glybokl) nadziej<; i ufa, ze ten samoch6d bydzic 

dobrze wykorzystywany; 

- Pani Przewodnicz'!ca Rady podkreslila, ze to nie jest miejsce , by tak dlugo dyskutowac na ten 

tema!. Po to S,! organizowane posiedzenia wsp61ne Komisji , bysmy mogli wypracowac wsp61ny 

konsensus , a robimy to nie dla siebie, ale dla naszych mieszkaric6w, by pozytywnie odbierali ta , 
ca zostanie wypracowane. Utrzymanie gotawosci bojowej jest naszym abowil)zkiem i czy nam 

siy podoba czy nie, musimy miec na ten cel zabezpieczone srodki w budzecie . Po to Sij 

ochotnicy-strazacy by ratowali mienie i zycie nas wszystkich, uczestnicz'! r6wniez 

( w ratownictwie w wypadkach drogawych. Odnosz'!c siy do zakupu drogiega sprzytu - nie 
zakupujmy kolejnych samochod6w dla poszczeg61nych jednostek. Wydajemy co roku okolo 

I min zl z budzetu gminy. Zr6bmy generalnie jeden sztywny budzet dla OSP i "'Ydawajmy 

srodki w ramach tej kwoty. Musimy wspierac jednostki OSP, ale na gran icy tego, na co nas stae. 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwaly , wiyc Pani Przewodniczl)ca 

zarz,!dzila glosowanie nad projektem uchwaly . 

Uchwala Nr 2351XXV1II2021 w sprawie zll1ian w budzecie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 202 1 rok zostala przyjyta 12 glosami "za" . glos6w "przeciw" nie bylo, od glosu wstrzymali 

siy Radni: Pan Antoni Bielecki, Pan Michal Kubalski. 

Ad.pkt6 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie zll1 ian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej ( zal'!cznik nr 25 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2361XXV1II2021 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej przyjyta 

13 glosami "za" , glos6w " przeciw " nie bylo, od glosu wstrzymal siy Pan Michal Kubalski. 

Ad. pkt 7 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glOSU Panu Burmistrzowi 

celell1 przedstawienia Raportu 0 stanie Gminy i Miasta Kozieglowy za 2020 rok. 

I) 
Pan Burll1istrz poinforll1owal, ze Raport 0 stanie Gll1iny i Miasta Kozieglowy za 2020 rok 

powstal na podstawie wykonania budzetu za rok ubiegly oraz wielu dokull1ent6w 
wytworzonych przez pracownik6w Urzydu Gll1iny i Miasta Kozieglowy oraz jednostek 

podleglych i po czysci pokrywa siy ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2020 rok. 

W zwiijzku z tYIl1 cZysc finansowa bydzie przedstawiona szczeg610wo przy prezentacji 

sprawozdania z wykonania budzetu za ubiegly rok. 
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Raport obejmuje podsllmowanie dzialalnosci , a w szczeg61nosci realizacj~ wielu program6w 

i strategii oraz uchwal Rady Gminy i Miasta Kozieglowy za rok ubiegly, dokonano w nim 

analizy najwazniejszych obszar6w dzialalnosci i dokument ten w spos6b syntetyczny daje 

mozliwose zapoznania si~ ze stan em Gminy i Miasta Kozieglowy. Raport podzielony jest na 18 

rozdzial6w , kt6re skr6towo om6wil ( przedstawiony Raport 0 stanie Gminy i Miasta 

Kozieglowy za 2020 rok stano wi zalijcznik nr 26 do protokolll). 
Po prezentacji Pan Burmistrz podkrcSlil, zc Raport przedstawia obraz dzialan w obszarze 

zadan wlasnych i zleconych realizowanych przez Gmin~ i Miasto Kozieglowy zar6wno przez 

Urzijd Gminy i Miasta Kozieglowy, jednostki podlegle ale r6wniez przez inne podmioty. osoby 

i instytucje. Poprosil 0 dyskusj~ nad Raportem i jego przyj~cie. 

2) Przewodniczijca Rady otworzyla publicznij debat~ nad Raportem. 

W debacie zabierali glos: 

- Radny Pan Michal Kubalski stwierdzil, ze Raport jest merytoryczny, zawiera podsumowanie 

ci~zkiego ze wzgl~du na pandemi~ roku. Cieszy go , ze mialy miejsce inwestycje, zwlaszcza 

te najwi~ksze , realizowane z dofinansowaniem zewn~trznym. Biorijc pod lIwag~ trudny okres 

pandemii , a zwiijzku z tym utrudniony kontakt z innymi instytllcjami i urz~dami , to tym bardziej 

cieszy . Na uwagy zaslugujij inwestycje zwiijzane z odnawialnymi zr6dlami energii - wymiana 

kotl6w grzewczych i rozpocz~ty proces na urzijdzenia fotowoltaiczne. W koncu wychodzimy 

ze smogu, widac u nas poprawy jakosci powietrza. Drugim etapem to sij inwestycje drogowe, 

czy wymiana oswietlenia, co poprawia infrastrllkturt; i bezpieczenstwo na drogach. To jest duzy 

plus. Zwr6cil sit; do Pana Burmistrza, by na dwie rzeczy bardziej zwr6cie uwagy: 

• nasze bezpiecze!\stwo szeroko rozumiane w kontekscie chociazby ochotniczyeh strazy 

potarnych, tego jak nasi strazacy sij bardzo zaangazowani , oraz my , jako samorzijd. 

Wypadaloby ten konsensus przedstawie; 

• oswiata jest bardzo ciekawym dzialem, ilose program6w skierowanych nie tylko dla 

najmlodszych , ale i dla starszych, ilose konkurs6w , w kt6rych bralismy udzial pokazuje 

potencjal. Niemniej jednak patrzijc z drugiej strony, przez plaszczyznt; finans6w, uwaza 

ze luka budzetowa w Dziale Oswiaty zasluguje na szczeg61nij uwagt; i na przyjrzenie 

siy temu problemowi. Biorijc pod uwagt;, ze rok rocznie dokladamy po kilka milion6w, 
to dobrze byloby, aby wszyscy mieli swiadomose tego, ze nalety tlltaj cos zrobie , aby 

zainwestowae w nasZij mlodziez, zeby te pieniijdze byly ukierunkowane. Biorijc pod 

uwagy to, ze czasy mogij bye jeszcze ci~zsze , zebysmy nie musieli tyeh milion6w brae 

na kredyt, aby finansowae zadania zwiijzane z oswiatij; 

- Pani Przewodniczijca Rady podkreslila, ze jezeli chodzi 0 szkolnictwo, to robione jest bardzo 

duzo. lednakze dop6ki nie zmieniij sit; przepisy odg6rne - w RZijdzie, w Ministerstwie 

Edukacji, mozemy tylko gdybae, a nic z tego nie wyniknie. Brala pod uwagt; wszystkich 

zatrudnionych nauczycieJi - godziny, etaty w szkolach i przedszkolaeh i z analizy wynika, ie nie 

mozemy zejsc ponizej obowiijzujijcych standard6w. [naczej si~ to przedstawia gdy dokonuje sit; 

szezeg610wej analizy, niz z zewnijtrz z perspektywy rodzica czy mieszkanca, a zlipelnie inaczej 

jezeli chodzi 0 zalozenia program owe szkoly. lezeli chodzi 0 projekty i konkursy w szkolach, 

o czym wspomnial Radny Pan Michal Kubalski to jestesmy rzeezywiscie pionierami w tym 
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zakresie. Ostatnio byla na podsumowaniu projektu ,.Szkola w Chmurach" reali zowanego 

w szkole w Kozieglowach i byla bardzo mile zaskoczona wypowiedziami mlodziezy 

uczestnicz'!cej w tym programie. Widac z jakim zaangazowaniem mlodziez uczestniczy w tym 

projekcie, wiedz,!c ze nie robi,! tego dla zdobyc ia ocen, a dla siebie. Jest to druga szkola 

w Polsce, kt6ra podjyla siy udzialu w tym projekcie. Pogratulowa!a Pani Dyrektor szkoly 

w Kozieglowach , ze zdecydowala siy na uczestnictwo w tym projekcie. 
Nastypnie odniosla siy do sytuacji pandemicznej, kt6ra spowodowala wiele obaw 0 reali zacjy 

zaplanowanych zadan, ale wszystkie zaplanowane inwestycje zostaly zreali zowane , 

utrzymujemy standardy, kt6re zostaly zalozone w ubieglym roku. Konkursy , kt6re zostaly 

wygrane , s,! reali zowane, splywaj,! zaplanowane srodki na realizacjy. Wplywy podatkowe 

s,! reali zowane - przedsiybiorcy, r6wniez pod nasz'! presj,! medialn,!, sami zaczy li przychodzic 

aktualizowac deklaracje podatkowe i wplacac pienil)dze. Mysli, te jeze li nasi pracownicy , Pan 

Burmistrz i Pani Skarbnik b"dl) dl)Zyc do tego, z pewnosciq budzet nam siy zbilansuje i ten rok 

nie bydzie taki zly jak zapowiadal siy na samym pocz'!tku. Sq przed nami duze zadania 

inwestycyjne - fotowoltaika i nie rozstrzygniyta inwestycja zwiqzana z pompami ciepla. 

Rozmawiala na ten temat z osobq , kt6ra sprawdza wnioski i okazuje siy, ze nie mamy zbyt wiele 

czasu jezeli chodzi 0 zamkniycie tej inwestycji , bo moze siy okazae ze te wszystkie odwolania 

trwaj'! na tyle dlugo, te inwestycja moze si" nie zadziac. Zwr6cila siy do Pana Burmistrza 

o maksymalne przyspieszenie dzialan. bo te miliony dla naszych mieszkanc6w mogq nie byc 
zrealizowane. 

Po informowala , ze dzis w nocy w czasie burzy zostala zerwana czysc dachu na szkole 

w Cynkowie. Pani Dyrektor szkoly stan"la na wysokosci zadania i juz trwajl) prace naprawcze, 

w kt6rych uczestniczq rodzice, pracownicy szkoly oraz Wykonawca; 

- Radny Pan Michal Kubalski nawiqzal do Oswiaty i stwierdzil , ze tak jak informowala Pani 

Przewodnicz'!ca Rady, dopiero wchodzl)c w szczeg61y mot na zobaczyc konstrukcj y, kt6ra czysto 

jest niezalet na od nas. Mamy to wszystko dobrze policzone dziyki jednostce, kt6ra siy tym 

zajmuje. Jednak moze warto rozwazye skorzystanie z zewnytrznej firmy audytorskiej. 
To m6glby bye dose duZy koszt, ale biorl)c pod uwagy budzet oswiaty i potencjalne korzysci, 

kt6re mogloby nam przyniese zewnytrzne niezalezne spojrzenie , moze warto byloby 
to rozwazyc. 

Pani Przewodniczl)ca zwr6cila siy do zebranych z pytaniem czy Sq jeszcze ch"tni do dyskusji 

w debacie i wobec braku chytnych do zabrania glosu , zakOl\czyla debaty nad Rap0l1em. 

Nastypnie oglosila 5 minutowq przerwy. 

poprosila Komisj y Uchwal Wniosk6w Po przerwie Pani Przewodnicz,!ca Rady 

o przedstawienie projektu uchwa!y w sprawle 

Gminy i Miasta Kozieglowy . 
udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza 

3) Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielenia wotum 

zaufania dla Burmistrza Gminy i Miasta Kozieglowy (zalqcznik nr 27 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 237/XXVII/2021 w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Gminy 

i Miasta Kozieglowy zostala przyj"ta 14 glosami "za" (j ednoglosnie). 
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Ad. pkt 8 

Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk udzielila glosu Burmistrzowi Gminy 

i Miasta Kozieglowy, celem przedstawienia sprawozdania z wykonania budzetu za 2020 rok. 
I) 

Na wst~pie Burmistrz Pan Jacek SI~czka Pan Burmistrz podzi~kowal za udzielone wotum 

zaufania za miniony, trudny dla wszystkich rok , nie tylko budzetowy , ale i organizacyjny. 
Musielismy si~ zmierzyc z wieloma nie do kOl1ca zdefiniowanymi przedsi~wzi~ciami , 

ale i wyzwaniami. Podzi~kowal za publiczn'l dyskusj~ , za cenne uwagi, ktore byly przekazane. 

Wyrazil nadziej~, ze sprostamy zarowno w tym. jak i w kolejnych latach wzajemnym 

oczekiwaniom. 

Nastt;pnie przyst'lpil do prezentacji sprawozdania z wykonania budzetu Gminy i Miasta 

Kozieglowy za 2020 rok. Podkreslil, ze to sprawozdanie jest dokumentem bardzo istotnym, 

obrazuje procesy , ktore byly u podstaw tworzenia budzetu, jego realizacji i zal11kni~cia 

wlqcznie. (sprawozdanie stanowi zal'lcznik nr 28 do protokolu). 

I. Budzet Gminy i Miasta Kozieglowy na 2020 rok uchwalony w dniu 30 grudnia 2019 r. 

Uchwalq Nr 137/XIV/2019 Rady Gminy i Miasta Kozieglowy wynosil: 

Planowane dochody - 69.799.241,00 zl, w tyl11: 

- dochody biezqce 67.371.829,00 zl, 

- dochody majqtkowe 2.427.412,00 zl. 

Planowane wydatki - 73.038.241 ,00 zl , w tym: 

- wydatki bieZqce 64.762.623,21 zl , 

- wydatki majqtkowe 8.275.617,79 zl. 

Deficyt budzetu uchwalono w wysokosci 3.239.000,00 zl, na pokrycie ktorego planowana byla 

pozyczka z WFOSiGW w Katowicach oraz kredyt bankowy. 

Ustalono przychody i rozchody budZetu: 

- przychody 5.247.330,00 zl 

- rozchody budzetu w ogolnej kwocie 2.008.330,00zl 

l 2. Po dokonanych w roku 2020 zmianach do uchwaly budzetowej plan dochodow i wydatkow 

budzetu na dzien 31 grudnia 2020 r. przedstawia si~ nast~pujqCo: 

Planowane dochody zostaly zwi~kszone 0 kwot~ 6.650.181.08 zl i wyniosly 76.449.422,08 zl. 
wtym: 

dochody biezqce zostaly zwi~kszone 0 kwot~ 3.295.177,57 zl - do kwoty 70.667.006,57 zl, 

dochody majqtkowe zostaly zwiykszone 0 kwott; 3.355.003,51 zl- do kwoty 5.782.415,51 zl. 

Planowane wydatki zostaly zwit;kszone 0 kwott; 6.908.393,45 zl i wyniosly 79.946.634,45 zl. 
wtym: 

wydatki biez'lce zwi~kszono 0 kwott; 4.028.444,46 zl - do kwoty 68.791.067,67 zl , 

wydatki majqtkowe zwi~kszono 0 kwot~ 2.879.948,99 zl- kwoty 11.155.566,78 zl. 

Planowany deficyt budzetu roku 2020 roku po zmianach to kwota 3.497.212,37 zl. Wed lug 

planu na dzien 1 stycznia 2020 roku deficyt planowany byl w wysokosci 3,239.000,00 zl. 

Deficyt budzetu zostal zwit;kszony 0 kwott; 258.212,37 zl. 



l 

15 

Planowane przychody budzelU po zmianach to kwota 5.537.332,37 zl. rozchody budzetu to 

kwota 2.040, 120.00 zl. 

3. Wykonanie dochod6w i wydatk6w budzetowych na dzieli 31 grudnia 2020 roku przedstawia 

sit; nast t;pujfjCo: 

- dochody zostaly wykonane w wysokosci 80.395.025 ,23 zl co stanowi 105 , 16 % planu 

roczncgo, w tym: 

72.320.405,35 zl (102 ,34%) to dochody biez'lce 

8.074.619.88 zl ( 139,64%) to dochody majqtkowe ; 

- wydatki zostaly poniesione w kwocie 74.284.144,56 zl, stanowi'l 92,92% wydatk6w 

planowanych, w tym: 

wydatki bieZ<jce 64.871.082,49 zl ( 94,30% planll) 

wydatki majqtkowe zl 9.413.062,07 ( 84,38%) . 

astt;pnie Pan Burmistrz przedstawil stront; dochodowfj oraz najwazniej sze inwestycje 

prowadzone w 2020 roku wymienione w sprawozdaniu . 

Poza tq CZysci'l finansowq, kt6rq przedstawil , sprawozdanie zawiera szczeg610wy opis 

i sprawozdanie finansowe z planowanych dochod6w i wydatk6w oraz z zrealizowanych 

dochod6w i wydatk6w. Kazda jednostka organizacyjna i instytucja jest bardzo dokladnie 

rozpisana w zakresie dochod6w i wydatk6w na realizacjt; zadali wlasnych, dotacji, subwencji 

i dochod6w wlasnych. 

L'lczne sprawozdanie finansowe za 2020 r. , sprawozdania roczne jednostek organizacyjnych 

( ZU K, GMOPS, M-GOPK, ZEAOS oraz plac6wek oswiatowych stanowiq zal'lcznik nr 29 

do protokolu). 

Informacja 0 stanie mienia komunalnego za 2020 rok, kt6rq r6wniez otrzymali wszyscy Radni 

stanowi zalfjcznik nr 30 do protokolu. , 

Wynik budzetu 2020 roku to nadwyzka budzetowa w ""ysokosci 6.110.880,67 zl. podczas gdy 

planowany byl deficyt w kwocie 3.497.212,37 zl. 

KOllczfjC prezentacjt; sprawozdan ia Pan Bllrmistrz zwr6cil uwagt; na pewne obszary zwiqzane 

z reali zacjq budzetu. Pomit;dzy planowanYIll a wykonanYIll budzetem wskazniki Sq wyzsze , 

co jest SpOrylll osiqgnit;ciem w tYIll trudnym czasie, ale bylo Illozliwe do wykonania. 

Podziykowal Radzie Gllliny i Miasta za to, ze reagowala na wydatki konieczne, ze razelll 

moglismy zwitrkszac budzet i m6c wspolnie skonsumowac nadwyzkt; w kwocie ponad 6 min zl. 

Poinfonnowal, ze wszystkie sprawozdania zwiqzane z realizacjq budzetu byly wytworzone 

w sposob prawidlowy, co zostalo potwierdzone w opiniach Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Podzit;kuwal za wysluchanie sprawozdan ia za 2020 rok. 

2) 
Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz Uchwaly Nr 42001V1I55/2021 z dnia 14 

kwietnia 2021 r. VI Skladu Orzekaj'lcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach , 

zawieraj1jc1j pozytywn1j opinit; 0 przedlozonym przez Burmistrza sprawozdaniu z wykonania 

budzetu za 2020 rok wraz z informacj1j 0 stanie mienia komunalnego ( opinia stanowi zalfjczni k 

nr 31 do protokolu). 

3) 
Przewodnicz'lcy Komisji Rewi zyj nej Pan Marcin Bydkowski odczytal Uchwalt; Nr 1/2021 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy i Miasta Kozieglowy z dnia 01 czerwca 2021 r. , zawieraj1jc,! 
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pozytywnl) opiniy 0 wykonaniu budzetu Gminy i Miasta Kozieglowy za 2020 rok oraz wniosek 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi ( zal'lcznik nr 32 do protokolu) 
4) 
Wiceprzewodnicz'lcy Rady Pan Damian Cesarz odczytal Uchwaly Nr 4200NIIl 0512021 
VI skladu Orzekaj'lcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 14 czerwca 

2021 r. zawieraj'lc'l pozytywn'l opinii( 0 wnioskll Komisji Rewizyjnej w sprawie lIdzielenia 

Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy absolutorillm za 2020 rok ( zall)cznik nr 32- 1 
do protokolu). 

5) 
Przewodnicz'lcy Komisji Gospodarki i Polityki Finansowej Pan Andrzej Sz6stak przedstawil 

pozytywn'l Oplllly komisji stalych Rady 0 sprawozdaniu z wykonania budzetll 

i wniosku w sprawie absolutorium ( za1'lcznik nr 33 do protokolll). 

6) 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk otworzyla dyskusjy nad przedstawionymi 

materialami . 

Radlli llie zabierali glosu w dyskusji. 
Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk podkreSlila, ze z optymizmem i pozytywnym 

nastawieniem bydziemy zaczynali 11 p61rocze biez'lcego roku. Wyrazila nadziejy, ze wiykszego 

kataklizmu, jak byl w ubieglym roku z powodu covid-19, juz nie bydzie i bydziemy mogli 

zrealizowae wszystkie zaplanowane w budzecie zadania. Mysli , ze do konca roku byd'l jeszcze 

rozstrzyglliycia zlozonych wniosk6w i przybydzie srodk6w zewnytrznych. Bydziemy wiyc mogli 

podsumowae rok 2021 jako rok , kt6ry nie przyni6s1 najgorszych scenariuszy, jakie zakladalle 

byly na pocz'ltku roku. 
Radny Pan Leonard Jagoda podkreslil , ze drozej'l wydatki maj'ltkowe, wiyc trzeba bye 

powsci'lgliwym w wydatkach i optymizmie. 

Pani Przewodnicz'lca Rady podkreslila, ze cieszy j'l to, ze llie bylo gorzej niz zakladano. 

W kazdym blldzecie czy to Gminy, czy domowym zawsze trzeba mierzy6 sily na zamiary i jezeli 

bydziemy postypowa6 w ten spos6b, to llic nam nie grozi. Wobec brak6w innych glos6w, 

PrzewOdllicz'lca Rady zamknyla dyskusjy. 

Pan Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w spraWle zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za 2020 r. ( zalqcznik nr 34 do protokolu) . 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 2381XXV1II2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2020 rok. 

zostala przyjyta 14 glosami "za" (jedlloglosnie). 

8) 
Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie udzielellia Bunnistrzowi 

GmillY i Miasta Kozieglowy absolutorium z tytulu wykollania budzetu za 2020 rok (zal'lcznik 

nr 35 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly. 

Uchwala Nr 239 IXXVII/2021 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy i Miasta Kozieglowy 

absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2020 rok zostala przyjyta 14 glosami "za" 

(jednoglosnie ). 
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Przewodniczqca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 

jednoglosnego uzyskania absolutorium. 

pogratulowala Panu Burmi strzowi 

Pan Bunnistrz podkreSlil, ze w samorzqdzie musimy podejmowac wszelakie dzialania i decyzje. 

i ma nadziej~, ze ta decyzja jest wypadkow!) naszych dzialan i mozliwosci , ale i r6wniez 

narz~dz i , kt6re posiadamy w swoim zakresie, aby budzety , na ile realia pozwolq , byly dobrze 
reali zowane. Podzi~kowal Radzie Gminy i Miasta Kozieglowy , na cze le z Paniq 

Przewodniczqcq. za udzielenie skwitowania i lIdzielone absoilitorium. Podzi~kowal Paniom 

i Panom Soltysom oraz Radom Soleckim za dobrq wsp6Iprac~, za to ze mozemy s i~ wsp61nie 

ustalac zadania lokalne. Podzi ~kowal organizacjom pozarzqdowym i stowarzyszeniom 

za aktywne uczestnictwo w kreowanill pewnych rozwiqzan ekonomicznych i finansowych. 

Druga strona. to strona wykonawcza, kt6ra planuje i wykonuje zadania. Kierllj e podzi~kowania 

w stron~ pracownik6w i kierownik6w Urz~du GiM . na czele z Paniq Skarbnik GiM i z Panem 

Sekretarzem. Podzi~kowal dyrektorom i pracownikom jednostek podleglych , pocZ!)wszy 

( od szk61 , a skonczywszy na zadaniach spolecznych, srodowi skowych i pozostalych. Dzi~kuje 

wszystkim za to, ze realne dokonania przekladajq si~ na zycie codzienne samorzqdu Gminy 

i Miasta Kozieglowy, za wsp61ne realizowanie plan6w i zamierzen dla wsp61noty samorzqdowej 

Gminy i Miasta Kozieglowy. Ma nadziejty, ze tak bydzie r6wniez w przyszlosci . Dzi~kuje 

za uwagi , spostrzezenia i czasami trudne dyskusje i rozmowy. Cieszy siy z wypracowanych 

wniosk6w i osiqganego konsensusu. Poinformowal, ze w biezqcym sprawozdaniu z dzialalnosc i 

odniesie si~ do roku biezqcego, i tutaj tez , pomimo okresu wakacyjnego, bydziemy mllsieli 

usilnie pracowac , b~dq posiedzenia Komi sj i Rady. Od I lipca br. chcemy bye przygotowani 

do kolejnych trzech wyzwan , 0 kt6rych powie w biez.qcym sprawozdaniu. 

Pan Burmistrz podziykowal za udzielone skwitowanie i abso lutorium za rok ubiegl y. Podkreslil , 

ze wszyscy jestesmy tq wsp61notq samorzqdowq i za to ogromne wsparcie , determinacjy 

w osi!)ganiu cel6w i zamierzen wszystkim serdecznie podziykowal. 

Ad. pkt 9 

l Pan Marcin B~dkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci 

w Postypie w drodze darowizny ( zal!)cznik nr 36 do protokolu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu lIchwaly . 

Uchwala Nr 240/XXVII/2021 w sprawie nabyc ia nieruchomosci w Postypie w drodze 

darowizny zoslala przyjyla 13 glosami ,.za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 10 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie nabyc ia nieruchomosci 

w Kozieglowach - Rosochacz (zal/lcznik nr 37 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektll uchwaly . 

Uchwala Nr 2411XXVIII2021 w sprawie w sprawie nabycia nierllchomosci w Kozieglowach 

Rosochacz przyj~ta 13 glosami "za" ( jednoglosnie). 
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Ad. pkt II 

Pan Czestaw Chwist przedstawil projekt uchwaty w sprawie zamiany udzialu w prawie 

wlasnosci w Myslowie (zalqcznik nr 38 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 2421XXVU/2021 w sprawie zamiany udzialu w prawle wlasnosci 

w Mystowie zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 12 

Pan Andrzej Okularczyk przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyjycia Programu 

Opieki nad zwierzytami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na terenie 

Gminy i Miasta Kozieglowy na 2021 rok ( zalqcznik nr 39 do protokolu). 
Radni nie wnosi li uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 243IXXVIII2021 w sprawie prZYJyCla Programu Opieki nad zwierzytami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomnosci zwierzqt na Terenie Gminy i Miasta Kozieglowy 

na 2021 rok zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 13 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 

polozonego w miejscowosci Kozieglowy ( zalqcznik nr 40 do protokolu). 

Radni nie wnosi li uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 244 IXXVII/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 

w miejscowosci Kozieglowy zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 14 

Pani Czeslaw Chwist przedstawil projekt uchwaly w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru 
polozonego w miejscowosci Koziegtowy -Wylqgi ( zalqcznik nr 41 do protokolu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 24SIXXVIl/2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru polozonego 

w miejscowosci Kozieglowy -Wylqgi zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 
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Ad. pkt 15 

Pan Marcin B~dkowski przedslawi! projekl uchwa!y w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przeslrzennego Gminy i Miasla Kozieglowy dla fragmentu obszaru 

po!ozonego w miejscowosci Kozieg!6wki ( za l'!cznik nr 42 do protoko!u). 

Radni nie wnosi li uwag do projeklu uchwa!y . 

Uchwa!a Nr 246/XXVIII2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzelmego Gminy Miasta Kozieglowy dla fragmentu obszaru po!ozonego 

w Illiejscowosci Kozieg!6wki zosta!a przyj~la 13 g!osami .. za·· (jednoglosnie). 

Ad. pkt 16 

Pan Czes!aw Chwist przedslawi! projekl uchwa!y w sprawie uchwalenia miej scowego 

planu zagospodarowania przeslrzennego Gminy i Miasla Kozieglowy dla fragl11enlu obszaru 

( po!ozonego w miej scowosci Slara Hula (za!'!cznik nr 43 do protokolu). 

Radni nie wnos ili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 247/XXVIII2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przeslrzennego Gl11iny Miasta Kozieg!owy dla fragmenlu obsza ru po!ozonego 

w miejscowosci Stara Hula zostala przyj~la 13 g!osami "za" (jednoglosnie) . 

Ad. pkt 17 

Pan Andrzej Okularczyk przedslawil projekl uchwa!y w sprawle uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przeslrzennego dla fraglllenlu obszaru w miejscowosci 

Wojs!awice ( za!'!cznik nr 44 do protoko!u). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwa!y . 

Uchwala Nr 248/XXVIII2021 w sprawie uchwalenia miej scowego planu 

l zagospodarowania przestrzennego dla fragl11enlu obszaru w miej scowosci Woj slawice 

zoslala przyj~ta 13 glosal11 i ,.za" (jednoglosnie). 

Ad.pktl8 

Pan Andrzej Okularczyk przedslawi l projekt uchwaly w sprawle przyst,!pienia do 

sporz,!dzen ia Illiejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla frag l11enlu obszaru 

polozonego w miejscowosci Rzenisz6w ( zal,!cznik nr 45 do protoko!u). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 249/XXVIII2021 w sprawie przyst'lpienia do sporz,!dzenia miej scowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla fragl11entu obszaru polozonego w miej scowosci 

Rzenisz6w zostala przyj~ta 13 glosalll i "za" ( jednoglosnie) . 
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Ad. pkt 19 

Pan Marcin Bydkowski przedstawil projekt uchwaly w sprawie wzoru wniosku 

i deklaracji w sprawie przyznania dodatkll mieszkaniowego (zal~cznik nr 46 do protokolu). 
Radni nie wnosili lIwag do projektu uchwaly . 

Uchwala Nr 250/XXVII/2021 w sprawie wzoru wniosku i deklaracji w spraWle 

przyznania dodatku mieszkaniowego zostala przyjyta 13 glosami "za" (jednoglosnie). 

Ad. pkt 20 

Przewodniczljca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk poinformowala, ze Sprawozdanie 

roczne z dzialalnosci Gminno- Miej skiego Osrodka Pomocy Spolecznej za rok 2020 otrzymali 

wszyscy radni (zalljcznik nr 47 do protokolll). 

Zapytala czy radni maj lj uwagi do przedstawionego sprawozdania. 
Radni nie zglaszali uwag. 

Sprawozdanie roczne z dzialalnosc i Gminno- Miej skiego Osrodka Pomocy Spolecznej za rok 

2020 zostalo przyjyte 13 glosami "za" Uednoglosnie). 
Raport z przeprowadzonego glosowania stanowi zalljcznik nr 48 do protokoili. 

Ad. pkt 21 

Pan Burmistrz przedstawil informacjy 0 dzialalnosci w okresie miydzysesyj nym: 

- rozpoczyly siy. w spos6b zgodny z przepisami 0 przeciwdzialaniu covid , zebrania 

sprawozdawczo-wyborcze w jednostkach OSP. kt6re majlj siy zakOliczyc do kOllca sierpnia br. 

Ma nadziejy. ze nowo wybrane zarzljdy pozwollj na wylonienie grllpy do spotkall tak. abysmy 

wypracowali pewnego rodzajll form y kontynuacji dobrej wsp6lpracy; 

- na sali posiedzen odbyla siy prezentacja i publiczna dyskusja nad projektem budo\\'Y zlobka 

w Kozieglowach. Chcemy zorganizowac kolejne spotkanie z projektantami i ma nadziejy, 

ze po naniesieniu lIwag i sugestii projekt wraz z pozwoleniem na budowy w biezljcym roku 
powstanie; 

- uczestniczy l w otwarciu budowy ropoci~gu Boron6w - Trzebinia , kt6ry jest w trakcie 

realizacji. Ma nadziejt;, ze wszystkie ustalenia zwi~zane z inwestycj~ bt;dlj przestrzegane . Mamy 

zobowiljzanie wykonawcy 0 przywr6ceniu stanu pierwotnego. Gdyby jednak dochodzilo 

do odstt;pstw czy trudnosci , prosil 0 zgloszenie takich uwag, a Urzljd GiM Kozieglowy podejmie 
stosowne dzialania; 

- uczestniczy l w konferencji samor~du ,.Oswiata i Edukacja to nasza wsp61na przyszlosC", 

o czym informowal na Komisji Spolecznej; 

- w Urzydzie GiM Kozieglowy odbylo siy spotkanie , kt6rego efektem jest podjt;cie w dniu 

dzisiej szym uchwaly w sprawie przystljpienia do zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego w Rzeniszowie. Na spotkanill zostal wypracowany konsensus odnosnie zakresll 

i obszaru objytego t'l zmian'l; 

- bylo kilka imprez sportowych, a miydzy innymi Og61nopolski Wyscig Kolarski , kt6ry jak 

co roku cieszy sit; uznaniem i frekwencj'l . Gmint; i Miasto Kozieglowy reprezentowali 

przedstawiciele Klubu "Blt;kitni". W Osrodku Kultury w Kozieglowach , w bardzo 
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ograniczonym zakresie ze wzglydu na covid, odbylo siy podsumowanie dzialalnosci sportowej 

za 2020 rok i wryczenie nagr6d dla wybitnych sportowc6w w kilku dyscyplinach sportowych; 

- w Komendzie Powiatowej w Myszkowie odbyla siy inauguracja kampanii antynarkotykowej 

i ma nadziejy, ze obejmie ona swoim zasiygiem profilaktycznym i promocyjnym Gminy i Miasto 
Kozieglowy; 

- sprawa dowozu- mamy dwa rodzaje dowoz6w: dow6z uczni6w do szk61 i przygotowujemy 
siy do reali zacja tego zadania na nowy rok szkolny. Mamy coraz wiyccj os6b korzystaj!jcych 

z naszych samochod6w do przewozu dzieci niepelnosprawnych, nie tylko do CZystochowy 

i do naszego przedszkola integracyjnego w Starej Hucie, ale r6wniez i do Czeladzi, 

czy do D<jbrowy G6rniczej i musimy naszym mieszkancom zapewnic bezpieczny dow6z 

do szk61. Kolejnym rodzajem dowozu s<j dowozy pasazerskie . Mielismy przyjemnosc goscic 

Pana Wojewody i na tej sali podpisano umowy. wraz ze Starostwem i Gmin<j 

o dofinansowaniu dowoz6w pasazerskich na ternie powiatu myszkowskiego i 

Kozieglowy- kierunek Myszk6w i Czystochowa; 

Niegowa 

Gminy 

- z Lasami Panstwowymi w Siewierzu toczy siy sprawa regulacji dr6g wewnytrznych 

i ma nadziejy, ze bydziemy je przejmowac na drogi gminne; 

- bylo spotkanie z dyrektorem zarz<jdzaj'!cym sieci<j gazow<j w obrybie Zabrza Panem Kuligiem, 

kt6ry przedstawil plany i zamierzenia Przedsiybiorstwa dotycz<jce rozbudowy, Illodernizacji 

i planowanej gazyfikacji na terenie GiM Kozieglowy. Ma nadziejy, ze Radny Pan Sz6stak 

uzyska informacjy od pracownika najakim etapie jest czysc Milosci i Nowej Kumicy; 

- od pewnego czasu uczestniczY IllY w Radach Budowy drogi wojew6dzkiej 791. Mieszkancy 

i Radni zglaszaj<j pewne uwagi i sugestie w pewnych obszarach , a Illi ydzy innymi dotycz<jce: 

sciezki rowerowej w kierunku Postypu, zjazdu na drogy gminn<j oraz obszar dotycz<jcy 

kanalizacji sanitarnej i dostypu do zaprojektowanego kolejnego , trzeciego odcinka kanalizacji 

Lgota Nadwarcie - Lgota G6rna . lestesmy w trakcie rozm6w z projektantami , wykonawC<j 

i inwestorem , kt6rym jest Zarz<jd Dr6g Wojew6dzkich; 

- podpisano umowy z nowym operatorem odbioru smieci, kt6ry od jutra rozpoczyna reali zacjy 

umowy, jest to Firma Sanico. Zakonczono UIllOWy z poprzednim operatorem. Ma nadziejy, 

ze umowa bydzie realizowana w spos6b prawidlowy. lezeli jednak byd<j uwagi czy 

l spostrzezenia, prosil 0 ieh zglaszanie; 
- drug<j czysci<j spotkania z Panelll Wojewod'l, 0 kt6rym informowal wczeSniej, bylo podpisanie 

um6w dotycz'lcych dofinansowania dr6g samorz<jdowych. Mamy przyjemnosc realizowania 

drogi w miejscowosci Winowno. Czeka nas dyskusja dotycz<jca wskazania kolejnych dr6g 

zar6wno do programu dr6g salllorz<jdowych poprzez Wojewody, jak i inwestycji strategicznych 

w naborze; 

- nast<jpilo podpisanie umowy na budowy kolejnego etapu sieci kanalizacyjnej zlewni Postyp . 
tj. sieci kanalizacyjnej w miejscowosci Oczko i Lgota Nadwarcie ul. Akacjowa . Przetarg 

wygrala Firma znana na rynku i Illa nadziejy, ze inwestycja zostanie terminowo zrealizowana. 

lyczyl sobie i mieszkancom, by bezproblemowo podlf)czali siy do kanali zacji ; 

- stosujemy zapisy w Dz. III sluzebnosci przej scia i przejazdu dla inwestycji pod nazwf) budowa 

sieci wodoci<jgowych na dzialkach prywatnych w zakresie przebudowy, rozbudowy 

i Illodernizacji sieci wodoci<jgowej gdy szerokosci nie pozwalaj<j na umieszczenie urz'ldzel\ 

w pasie drogowym. Z reguly mieszkancy chytnie podpisuj<j takie sluzebnosci widz<jc potrzeby 

wzaJemnego wsparcia w rozbudowie sieci wodoci<jgowej na terenie Gllliny i Miasta 

Kozieglowy; 
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- podpisano umowy na budow~ boisk sportowych w Kozieglowach i Siedlcu Duzym i inwestycje 

juz s,! w trakcie realizacji ; 

- wczeSniej zostala podj~ta uchwala 0 przyst,!pieniu do sporzqdzenia Strategii Gminy i Miasta 

Kozieglowy. Podzi~kowal wszystkim. kt6rzy zlozyli ankiety . Na tej podstawie i na podstawie 

dokument6w wyjsciowych sporz'!dzona zostala diagnoza sytuacji spolecznej i przestrZetU1ej. 

Zaprasza zainteresowanych do zapoznania si~ z tym dokumentem, kt6ry jest u pracownika 

zaj mujqcego si~ pozyskiwaniem srodk6w i ro zwojem przestrzennym; 

- w zakresie dzialalnosci Mlodziezowej Orkiestry Dytej wyrazil nadziejc;:, ze spotkanie 

z rodzicami da pewien impuls do kontynuacji dalszej dobrej wsp6lpracy i dzialan w zakresie 

rozwoju orkiestry; 

- pomimo pandemii dzialamy w sporcie, r6wniez wirtualnym, wn;czono nagrody za turnieje 

szachowe. Do tego dzialania zglosi la siy duZa rzesza dzieci i mlodziezy; 

- podmiot z miej scowosci Gniazd6w zwr6cil siy 0 udostypnienie drogi gminnej do obslugi 

przemyslowej dla swojego terenu. Przek ieruje to pismo Radnej oraz do akceptacji. gdyz podmioi 

chce rozbudowac zaklad 0 kolejne moduly magazynowe; 

- na etapie przygotowan jest r6wniez Strategia Subregionu P6lnocnego, abysmy w przyszlosci 

mogli wykorzystywac srodki. Taki dokument jest r6wniez dostypny w Urzc;:dzie Gminy i Miasta 

Kozieglowy; 

- w zwiqzku z tym, ze w dal szym ciqgu jest zagrozenie zwiqzane z covid, Pan Premier i Pan 

Wojewoda przypominajq 0 iSiniej,!cej sytuacji , trwa akcja profilaktyczna i promocyjna 

szczepien, uruchomiony jest konkurs dla gmin. w kt6rych wyszczepionych jest powyzej 68% 

populacji . Z danych statystycznych wynika, ze w Gminie i Miescie Kozieglowy mamy tylko 

27% zaszczepionych. Bydziemy apelowac i propagowac wsr6d mieszkatlc6w ty akcj~. 

W Polsce jest juz kolejna odmiana wirusa i z niepokojem patrzymy na ewentualne kolejne skutki 

zwi,!zane z rozprzestrzenianiem siy koronawirusa ; 

- z gmin zdejmowane s,! po czysci swiadczenia materialne , tj. 300+ i 500+. Ze wzglydu 

na zmieniaj,!ce sic;: przepisy, zadania te realizowane byd,! przez ZUS. Od 1.07. br. wnioski 

na swiadczenie 300+ ski ada sic;: do ZUS, natomiast od 1.0 1.2022 wnioski na swiadczenie 500+; 

- jak juz wspomnial wczesniej, Wojewoda SI'!ski w decyzji nakazuje samorzqdom podjqc 
l dzialania promocyjne, organizacyjne i techniczne majqce na celu poddanie sic;: szczepieniu 

przeciw covid 19. Szczepienie jest dobrowolne , niemniej jednak z medycznego punktu widzenia 

nikt nie wynalazl jakiegokolwiek preparatu, kt6ry by skutecznie chronil. Jedynym preparatem 

jest szczepionka. Jezeli ktos ma w'!tpliwosci , zachyca do sledzenia strony Ministerstwa 

i kontaktu z lekarzem rodzinnych. W Kozieglowach S,! dwa punkty szczepien i przyjmuj,! bez 

zadnych zapis6w i bez kolejek osoby chytne do zaszczepienia; 
- w Palacu Biskup6w odbyla sic;: wystawa rzezby .. Kamien z Serca" , 0 kt6rej moze wiycej 

opowiedziec Radny Pan Leonard Jagoda. Ze wzglydu na pandemic;: staramy si~ , choc 

w ograniczonym zakresie, otwierac saly krysztalow,! . Ma nadziejy, ze ta sa la w przyszlosci 

bydzie pelnila tak'! roJ y - mozna przedstawiac tam r6zne formy artystyczne na dobrym poziomie. 

Wystawa, kt6ra si~ tam odbyla i cala oprawa byla wyj,!tkowa. 

Ad. pkt 22 

Przewodnicz'!ca Rady Pani Joanna przedstawila informacjy 0 dzialaniach 

podejmowanych w okresie miydzysesyjnym. 
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W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 20 maja 2021 r. podejmowane dzialania to: 

przygotowanie porZlldku obrad biez!)cej 

zwolanie wsp61nego posiedzenia Komisj i 

praca nad materialami sesyj nymi. 

Do Rady GiM wplynt;ly pisma, kt6re byly omawiane na wsp61nym posiedzeniu Komisji 
w poniedzialek, tj. 28.06.br.: 

pismo z Ministerstwa Spraw Wewnt;trznych i Administracji informuj!)ce, iz Komisja Nazw 

Miejscowosci i Obiekt6w Fizjograficznych pozytywnie zaopiniowala wniosek 0 ustalenie 

nazwy obiektu fizjograficznego G6ra Trzech Rzek. Przedmiotowa zmiana wejdzie w zyc ie 

z dniem I stycznia 2022 roku; 

pismo mieszkanca Gniazdowa dotycz!)ce odwodnienia na dzialce , budowy row6w przy 

drodze oraz weryfikacji szerokosci pasa drogowego przy ul. Dzielna - pi sma r6wniez byly 

omawiane na wsp61nym posiedzeniu Komisji; 

pismo z Solectwa Mysl6w zawieraj!)ce sprzeciw wobec sprzedazy dzialek i budynku 

po bylym Osrodku Zdrowia w Myslowie; 

pismo OSP Kozieglowy informuj!)ce. iz samoch6d ratowniczo-gasniczy MAN zostal 

wprowadzony do bazy danych Komendy Powiatowej w Myszkowie w dniu 23 maja br. 

W zwi!)zku z tym jednostka prosi 0 przekazanie 15.000 zl na splatt; czt;sci kwoty uzyskania 

certyfikatu dla tego samochodu. Srodki zostaly przekazane; 

pismo OSP Rzenisz6w 0 wsparcie finansowe zadania: .. termomodernizacja czt;sci segmentu 

B budynku OSP w Rzeniszowie, poniewaz jednostka rna mozliwosc pozyskania 30.000 zl. 

z Wojew6dzk iego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 

Warunkiem pozyskania srodk6w finansowych jest posiadanie wkladu wlasnego w wysokosci 

45.000 zl. 

Do wiadomosci Rady Gminy i Miasta wplynylo pismo Gminnej Orkiestry Dt;tej w Pinczycach 

o dodatkowe wsparcie finansowe w kwocie 60.000 zl. - r6wniez pewne sprawy zwi!)zane 

z dzialalnosci!) zostaly zalatwione. 

Ad. pkt 23 

Radni nie zglaszali pisemnych wniosk6w i interpelacji. 

Ad. pkt 24 

W wolnych wnioskach zabierali glos: 

- Radny Pan Antoni Bielecki zapytal na jakim etapie s!) prace projektowe zwi!)zane z kanalizacj!) 

deszczow!) ul. Topolowa w Kozieglowach oraz na jaki etapie jest przygotowanie dokumentacji , 

jezeli chodzi 0 przebudowt; ul. Warszawskiej w Kozieglowach. Prosil Pana Burmistrza, 

by zlozyl wniosek do Pan a Marszalka w sprawie uwzglt;dnienia obiecanej kwoty 4 min zl 

na dokumentacjt; obwodnicy. 

- Pan Burmistrz udzielil odpowiedzi na w/w zapytania. Wyjasnil , ze zalozenia ul. Topolowej 

s'l zamknit;te, ustalony zostal przebieg sieci kanalizacji deszczowej ul. Topolowej, wystt;pujemy 

do W6d Pol skich 0 pozwolenie wodno-prawne. Koszt tego przedsiywzit;cia jest bardzo wysoki , 
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wynosi prawie 400.000 zl. Jest mu niezmiernie przykro, ze dla kanalizacji , ktor'! mieli smy 

w sposob nie do kOl1ca formalnie istniej,!cy, mogli smy miec kontynuowanq w tym ciqgu 

prostym; 

- Pani Przewodniczqca Rady podkreslila , ze poniesiono znaczne naklady na projekt 

na ul. WOZnickq , a nic nie zostalo zrobione, bo sqsiad nie pozwolil ; 

- Pan Anton i Bielecki proponowal , by jeszcze raz zawnioskowac do Pana W. czy wyrazi zgodC; 

na przcbicg przez jego teren; 

- Pan Burmistrz wyjasni l, ze odbylo siC; w tej sprawie spotkanie, w ktorym uczestniczyl rowniez 

Radny Pan Antoni Bielecki i Pan W. mial siC; odn iesc do propozycji; 

- Pani Przewodniczqca Rady podkreslila , ze to jest rowniez rola Radnego. Na wsiach radni idq 

od domu do domu i proSZq mieszkalicow dotqd, az dojdq do wspo lnego konsensusu; 

- Pan Burmistrz wyjasnil Panu Bieleckiemu, ze jeze li chodzi 0 ul. Warszawsk'l , to Sq juz 

zalozenia do przetargll pllblicznego. Umieszczono tam sZeSc obszarow infrastruktllralnych, ktore 

projekt powinien zawierac . Mamy nadziejy, ze kwota zagwarantowana w budzecie wystarczy 

na sporzqdzenie tego projektu. Rowniez odcinek kanalizacji sanitarnej przy ul. Warszawskiej jest 

uwzglc;dniony. 

Jezeli chodzi 0 4 min na projekt obwodnicy, poza pismem, ktore bylo przedstawiane Radzie 

w marcu br. , nie ma informacji co do reali zacji kwoty 4 min zl. Po ostatniej Radzie Budowy 

drogi 791 od przedstawicieli Zarzqdu Drog Wojewodzkich uslyszal potwierdzenie, ze obwodnica 

Kozieglowy - Gniazdow jest jedn,! z trzech priorytetowych w woj. Slqskim i bc;dzie 

umieszczona do rZ,!dowego programu wsparcia drog wojewodzk ich. ale drogi wojewodzkie idq 

tylko i wyl,!cznie w tak zwane obwodnice. Po dzisiejszej sesji zwroc i siC; w tej sprawie 

do Zarzqdu Drog Wojewodzkich; 

- Radny Pan Leonard Jagoda poinformowal, ze kiedy chcielismy zbudowac kawalek wodociqgu 

na ul. 3 - Maja, to byl sprzeciw mieszkmica. My zrewanzowalismy siC; tym, ze kiedy 

mieszkaniec zainteresowany byl budowq kabla zasilania, to zaplacilismy w sposob kulturalny. 

Dzis sytuacja siC; powtarza i prawdopodobnie znow zrewanzujemy siC; temu Panu jakims 

dobrodziejstwem. Nasuwa siC; wniosek, by twardo umiec siy zachowac w takich sy tuacjach i nie 

poddawac siC;. 

l Nastc;pnie Pan Leonard Jagoda, w nawi,!zanill do wystawy " Kamien z serca", 0 ktorej wspomnial 

Pan BlIrmistrz poinformowal , ze chcq zreali zowac tak,! fonnulc; , ze w czasie wakacji mozna 

zwiedzac wystawc; i zachc;ca do tego. Jest to rowniez element promocj i, wystawa pokazuje 

rowniez splendor sali krysztalowej , ktor'! wali0 eksponowac. Na dzien dzisiejszy juz 

zakontraktowane jest 9 wycieczek z Bytomia, wystawa udostc;pniana jest w ramach wolontariatu . 

Ze swej strony jest do dyspozycji , wystarczy zadzwonic, a udostypni wystawc;; 

- Pan Wojciech Chrapek zapytal ezy rozmowy, ktore prowadzi Pan Burmistrz z Lasami 

Panstwowymi dotycZ'! rowniez regulacji stanu prawnego sciezki w Postc;pie na odcinku lesnym. 

Poinformowal, ze dobiega konca przebudowa drogi wojewodzkiej , do wczoraj zostaly 

zamontowane oprawy oswietleniowe do ul. Jurajskiej w Lgocie Gornej . 1m szybciej inwestor 

zreal izuje inwestycjc; i odda do uzytku, zwlaszcza w zakresie oswiet len ia, tym lepiej , bo jest 

bardzo niebezpiecznie , zwlaszeza na rondzie, gdzie czc;sto dochodzi do koli zj i. Gdyby Pan 

Burmi strz zainterweniowal 1I inwestora, bC;dq wdzic;czni ; 

- Pan Burmistrz wyjasnil, ze od pewnego czasu lIczestniczymy jako Gmina i Miasta Kozieglowy 

w radaeh budowy tej inwestycji i wszystkie tematy, ktore byly zglaszane nie zawsze mialy 

wymiar decyzyjny lub akceptuj,!cy. Jest jeszeze kilka tematow, ktore na miej scu bC;dq 
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analizowane. Podzi, kowal Radnemu i mieszkm1com, ktorzy zglasza li wnioski i sugesti e 

dotyczqce tej inwestycj i. Ma nadziej" ze przynajmniej cz,sc wnioskow uda nam si, wymoc 

na tej inwestycji. Natomiast j eSli chodzi 0 pewnq cz,sc , to ewentualnie b, dziemy musieli 

polqczyc sily i srodki Gminy i inwestora, by doprowadzic do polqczenia , jesli chodzi 0 sc iezk, 

rowerowq w kierunku Myszkowa. W dniu jutrzejszym odbt;dzie sit; Rada Budowy 

tej inwestycji , wit;c zapyta kiedy lampy mogq sit; zaswiec ic; 

- Pan Andrzej Szostak proponowal. aby Pan Burmistrz zwrocil si, do Pana Marszalka odnosnie 

przebudowy drogi 789, tym bardziej ze jest projekt i pozwolenie na budowt; na odcinku 

od Gniazdowa do Nadwarcia. Droga jest bardzo zniszczona. w celu poprawy bezpieczellstwa 

konieczna bylaby r6wniez budowa sciezki pieszo-rowerowej od Lgoty do Kozieglow. Jest 

to bolqczka jeszcze z poprzedniej kadencji . Mowimy 0 budowie obwodnicy, a w dal szym ciqgu 

b,dziemy jezdzic po dziurach w drodze; 

- Pani Jadwiga Balinska podkreslila, ze przede wszystk im chodzi 0 bezpieczenstwo na tej drodze 

poczynajqc od Gniazdowa - byla mowa 0 przebudowie zakr,tu , ktory jest bardzo 

niebezpieczny, a w tej chwili jesteSmy w martwym punkcie; 

- Pan Andrzej Szostak dodal , ze odcinek drogi od lasu do skrzyzowania Lgota Gorna - Lgota 

Mokrzeszjestjuz w tragicznym stanie ; 

- Pani Przewodniczqca Rady podkreSlila, ze gdyby nawet byly srodki . to czy mamy pewnosc, 

ze inwestycja nie b,dzie zn6w oprotestowana, jak mialo to miejsce kilka lat temu; 

- Pan Damian Cesarz stwierdzil , ze z projektu mozna wye liminowac kontrowersyjny odcinek, 

a cala reszta Gminy b,dzie zadowolona; 

- Pan Antoni Bie lecki stwierdzil , ze mozna zrobic ten odcinek od mostu na Ordonie; 

- Pan Andrzej Sz6stak wnioskowal 0 wystosowanie takiego pi sma; 

- Pan Wojciech Chrapek stwierdziL ze nalezy wykorzystac czas poki pozwolenia na budow, 

Sq jeszcze wazne; 

- Pan Michal Kubalsk i nadmienil, ze Pan Bunnistrz wspomnial 0 strategicznych inwestycjach 

infrastrukturalnych. a ta droga jest strategiczna; 

- Pan Damian Cesarz stwierdzil , ze takich tematow jest wiele . Jak jednostka OSP Kozieglowy 

dostala wciqgu dwoch lat dwa samochody , najpierw samochod ci,zki , a pM niej sredni , to na tej 

sali dyskusji nie bylo. Teraz b,dziell1Y debatowac nad kazdq jednostkq , ktora od 4 lat jest 

wyznaczona. Podobnie dyskutujemy nad drogall1i , ktorych nie mamy. a mogly bye; 

- Pan i Przewodnicz'lca Rady poinforll1owala, ze inwestycja ta ( droga 789) byla w6wczas 

wyceniona na 57 min zl, obecnie jej koszt wynosi 150 min zl. 

Ad. pkt 25 

Wobec wyczerpania porz'ldku obrad Przewodnicz'lca Rady Pani Joanna Kolodziejczyk 

zamkn, la obrady dwudziestej siodmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy, dzi,kuj'lc 

radnym oraz zaproszonym gosciom za przybycie i udzial w sesj i. 

Na tym obrady dwudziestej siodmej Sesji Rady Gminy i Miasta Kozieglowy zakonczono. 

Protoko! sporzqdzi la: Urszula Dyja. 
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